
 
 

 
 

Bestyrelsesmøde d. 19/4 2016 alle mødt.  Camilla- Kirsten- Ulla- Jeanette. 

 

Stofa- vi laver en OBS.skrivelse til beboere ang. Refundering hvis der er påkrævet regning 

 

Vi snakker om markvandring,- hvad var godt/dårligt? Fik vi det hele med?  

 

Beslutning: Vi har en masse løspunkter. Derfor laver Jeanette en skrivelse sammen med Camilla i løbet 

ad ugen,  og vi drøfter derefter næste skridt på et nært forestående møde 

. 

Karsten: er blevet kontaktet ang. Nærmere dato på start af flisegang, gulv til bestyrelsesrum og 

dato på budgetmøde. Han vil vende tilbage både på referat, m.m. senest i næste uge og gulv i 

morgen for at høre om vi kan godkende det. 

 

Bestyrelsesrum: Kirsten går i kontorartikler for at tjekke en pris/tilbud på et skrivebord. 

 

Husorden , samt konstituering af bestyrelse udsættes til næste gang 

 

Kommende projekter: Bestyrelsesrum/køkken parkeres indtil nærmere 

 

- Ulla tager kontakt til Albertsen i nærmeste fremtid ang. Tilbud/forslag på vores fronter. 

 

Dato på loppemarked er blevet sat til søndag d. 3/7 med fælles et eller andet bagefter.. 

 

Alle andre kommende projekter er sat i proces, se dagsorden. 

 

Camilla tager kontakt til Kasper, ang. Udmelding. 

 

Næste møde: når vi har budgetmøde. 

 


